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Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

Agendapunt: Toetreding tot OFP Prolocus ipv Ethias en Belfius – RvB AGB, RMW en GR:   

• Zij doen dat reeds voor vele steden en gemeenten 

• De wijziging heeft geen impact voor de inwoners van de stad; en voor de personeelsleden ook niet; 

voor hen gelden dezelfde vwden als voorheen. 

• Omzeggens geen meerkost voor de stad. 

 

Agendapunt: MJP:   

Werd toegelicht op woensdag 16/11/22 op een verenigde commissie. 

Raadslid Defau: waren aanwezig: de bevoegde schepen van financiën en het personeel van de bevoegde 

dienst financiën. 

Ontbreekt: nota over personeelsuitgaven/budget, responsabiliseringsbijdragen, planning mbt 

personeelsbezetting, organogram 

De aanwezigheid van HR verantwoordelijke zou nuttig zijn op deze voorstelling 

Personeel: uitzendarbeid in personeelsbeleid in WZC wordt bijgestuurd, ook zelfstandige verpleegkundige 

worden aangetrokken 

Structureel kan het personeelstekort niet ingevuld worden 

Quid aanwerving personeel op de dienst beleven ? 

Onderdeel: Programmatie : nieuwe aanwerving  Dienst Hoofd : A functie 

Darquennes Sigrid heeft tijdelijk dat onderdeel van de functie waargenomen, Bart Becker neemt nu over 

voor wat betreft haar taken mbt middenstand 

Functie: Aanspreekpunt voor stad en handelaars, netwerk ondernemers oprichten,  

Visie mbt evenementen en in opdracht vd stad uitvoeren en daarop kunnen handelaars dan intekenen 



Varia/vragenronde:   

• Mini kerstmarkt : stad was niet betrokken; een initiatief van enkele handelaars 

• C&A : zaakvoerder sprak met schepen en die zei dat er kortelings nog investeringen gaan gebeuren 

• Be-alert berichten = test gebeurd – om na te gaan hoeveel inwoners ingeschreven zijn, 3857 

inwoners krijgen via sms en e -mail (1/9 van het aantal inwoners ) een bericht– in vgl met andere 

steden is dit zeker geen slecht cijfer. Alle e mails werden ontvangen; 5 sms kwamen niet aan. 

• Communicatie mbt T-bon gebeurt in het blad Tiens dat kortelings zal bedeeld worden. 

 

Na rondvraag over mogelijke andere variapunten bij de commissieleden, wordt de vergadering beëindigd 

om 20u. 
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